

Unleashing the Flavor Revolution: Campus Principe di Napoli Brings Italian Culinary Mastery to The Saudi Food Show 2024

Naples, Italy - Campus Principe di Napoli, the epitome of excellence in culinary education, is thrilled to announce its participation in The Saudi Food Show 2024, where it will revolutionize the realm of food, wine, and hospitality with its signature Italian flair.

Established in 2019, Campus Principe di Napoli is more than just a school; it's a culinary sanctuary dedicated to crafting professionals of unparalleled distinction. Combining centuries-old Italian culinary traditions with cutting-edge teaching methods, the campus sets the stage for a gastronomic journey like no other.

With a curriculum as diverse as the flavors of Italy itself, Campus Principe di Napoli offers students a comprehensive selection of academic courses tailored to their individual aspirations. Led by a team of esteemed faculty members, students are immersed in a world of culinary creativity and innovation.

From Higher Education Courses to specialized Training Courses and Degree Programs, Campus Principe di Napoli provides a platform for students to refine their skills and unleash their culinary potential.

At The Saudi Food Show, Campus Principe di Napoli will be unveiling its groundbreaking educational approach, designed to cultivate unparalleled expertise in the realms of food, wine, and hospitality. Visitors will have the opportunity to discover firsthand the essence of Italian culinary mastery and the passion that fuels it.

Join us at The Saudi Food Show as we embark on a culinary odyssey that celebrates the spirit of Made in Italy and sets new standards of excellence in the F&B sector.

إطلاق ثورة النكهة: كامبوس برينسيبي دي نابولي يجلب الإتقان الإيطالي في الطهي إلى معرض الطعام السعودي

نابولي، إيطاليا - يسر كامبوس برينسيبي دي نابولي، الرمز الأمثل للتميز في التعليم الطهوي، الإعلان عن مشاركته في معرض الطعام السعودي 2024، حيث سيقوم بتحويل عالم الطعام، النبيذ، والضيافة بلمسة الإيطالية المميزة

تأسست كامبوس برينسيبي دي نابولي في عام 2019، وهي أكثر من مجرد مدرسة؛ إنها ملاذ طهوي مكرس لتشكيل محترفي الاستثناء. من خلال دمج تقاليد الطهي الإيطالية القديمة بأساليب التدريس الحديثة، تضع الكلية المسرح لرحلة طهوية لا مثيل لها

بمنهج متنوع مثل نكهات إيطاليا نفسها، تقدم كامبوس برينسيبي دي نابولي مجموعة شاملة من الدورات الأكاديمية المصممة لتلبية تطلعات كل طالب. بقيادة فريق من أعضاء هيئة التدريس المرموقين، يغمر الطلاب عالم من الإبداع الطهوي والابتكار

من دورات التعليم العالي إلى دورات التدريب المتخصصة وبرامج الدرجات، توفر كامبوس برينسيبي دي نابولي منصة للطلاب لتنمية مهاراتهم وإطلاق إمكاناتهم الطهوية

في معرض الطعام السعودي، ستكشف كامبوس برينسيبي دي نابولي عن نهجها التعليمي المبتكر، الذي يهدف إلى تنمية خبرات فريدة في مجال الطعام، النبيذ، والضيافة. سيكون للزوار فرصة اكتشاف جوهر التميز الطهوي الإيطالي من أقرب نقطة وتجربة الشغف الذي يحركه

انضم إلينا في معرض الطعام السعودي حيث نبدأ رحلة طهوية تحتفي بروح الصنع في إيطاليا وتضع معايير جديدة للتميز في قطاع الطعام والشراب